

Title (en)

PASTRY-ROLLING MACHINE, IN PARTICULAR FOR PASTRIES WITH FILLINGS.

Title (de)

TEIGWALZENVORRICHTUNG, INSbesondere FÜR GEBÄCK MIT FÜLLUNG.

Title (fr)

MACHINE A ROULER LA PATE POUR PATISSERIES FOURREES.

Publication

EP 0202295 A1 19861126 (EN)

Application

EP 85905873 A 19851111

Priority

- IT 4165884 A 19841116
- IT 4867485 A 19851015

Abstract (en)

[origin: WO8602808A1] The machine is designed for use in the pâtisserie industry for the manufacture of croissant type pastries, in particular those having a filling of jam, cream or the like, and comprises a conveyor loop (1) carrying pieces of dough (2) which receive a measured quantity of the filling (10) and are then rolled into pastries. A pair of hinged or flexible elongated elements (8), suspended either marginally above or in direct contact with the conveyor surface, and located above the outer edges of the single piece of dough (2), provide the means by which pieces of dough proceeding along the conveyor are rolled into pastries. In a preferred embodiment, the conveyor loop consists of two distinct belts (1a, 1b) arranged such that the exit point (31) of the first (1a) lies at a lower level than the entry point (32) of the second (1b).

Abstract (fr)

Machine destinée à l'industrie de la pâtisserie pour la fabrication de pâtisseries du type croissant, notamment celles fourrées à la confiture, à la crème ou autres, comportant un circuit convoyeur (1) portant les morceaux de pâte (2) qui reçoivent une quantité dosée de garniture (10) et sont ensuite roulés pour en faire des pâtisseries. Une paire d'éléments allongés articulés ou flexibles (8), suspendus soit légèrement au-dessus de la surface de la bande transporteuse soit en contact direct avec celle-ci, et situés au-dessus des bords extérieurs du morceau de pâte (2), constituent l'organe permettant de rouler, pour en faire des pâtisseries, les morceaux de pâte défilant sur la bande transporteuse. Dans un mode préférentiel de réalisation, le circuit convoyeur est constitué de deux bandes distinctes (1a, 1b) disposées de sorte que le point de sortie (31) de la première (1a) se situe à un niveau inférieur au point d'entrée (32) de la seconde (1b).

IPC 1-7

A21C 3/06; A21C 9/06

IPC 8 full level

A21C 3/06 (2006.01); **A21C 9/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A21C 3/06 (2013.01); **A21C 9/063** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8602808A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8602808 A1 19860522; EP 0202295 A1 19861126; ES 548959 A0 19870416; ES 8704708 A1 19870416

DOCDB simple family (application)

IT 8500047 W 19851111; EP 85905873 A 19851111; ES 548959 A 19851115